

## VALLEY SCHOOL DISTRICT ANNOUNCEMENT

11/10/2020

Dear Valley School Parents/Guardians,

We have been notified that an individual who was last present at the school on November 4th has been confirmed to have COVID-19. We wish the individual a complete and speedy recovery. Upon notification, our staff members underwent a contact-tracing process to identify any students and staff members who likely had close contact with the confirmed cases within the two days prior to, or after the development of the person showing symptoms. Quarantine procedures have been implemented.

There is nothing more important than the safety and health of our students, staff, and families. We also want to be transparent with our communication. We are working directly with county health officials and our school nurse. They have recommended we continue the following mitigation strategies:

- Social Distancing
- Frequent hand washing
- Mandatory face coverings
- Daily disinfecting in our buildings and classrooms

Valley School District will continue to follow all COVID-related safety procedures. We will continue to sanitize, implement personal hygiene, promote social distancing, and require the wearing of face protection at Valley School.

As more cases are being confirmed across the state, including our community, we must be vigilant. Symptoms of COVID-19 include fever, cough, shortness of breath, sore throat, fatigue, congestion/runny nose, nausea, diarrhea, muscle or body aches, head-ache, and new loss of smell or taste. If you, or any members of your family, exhibit these symptoms, please contact your medical provider for advice immediately. Symptoms usually appear 2-14 days after exposure.

Again, the district's goals are to keep everyone safe and our doors open. We are grateful for the opportunity to serve you and your family as we face this challenging situation together. Thank you for support.

## ANUNCIO DEL DISTRITO ESCOLAR VALLEY

Noviembre 10, 2020

Estimados padres/guardianes de Valley School,

Nos han notificado que han confirmado que una persona que estuvo presente en la escuela el 4 de noviembre tiene COVID-19. Deseamos a esta persona una recuperación completa y rápida. Tras la notificación, los miembros de nuestro personal se sometieron a un proceso de rastreo de contactos para identificar a los estudiantes y miembros del personal que probablemente hayan tenido un contacto cercano con el caso confirmado dentro de los dos días anteriores o posteriores al desarrollo de la persona que muestra los síntomas. Se han implementado procedimientos de cuarentena.

No hay nada más importante que la seguridad y la salud de nuestros estudiantes, personal y familias. También queremos ser transparentes con nuestra comunicación. Estamos trabajando directamente con los funcionarios de salud del condado y la enfermera de nuestra escuela. Han recomendado que continuemos con las siguientes estrategias de mitigación:

- Distanciamiento social
- Lavado de manos frecuente
- Revestimientos faciales obligatorios
- Desinfección diaria en nuestros edificios y aulas

El Distrito Escolar de Valley continuará siguiendo todos los procedimientos de seguridad relacionados con COVID. Continuaremos desinfectando, implementando la higiene personal, promoviendo el distanciamiento social y exigiendo el uso de protección facial en la Escuela Valley.

A medida que se confirman más casos en todo el estado, incluida nuestra comunidad, debemos estar atentos. Los síntomas de COVID-19 incluyen fiebre, tos, dificultad para respirar, dolor de garganta, fatiga, congestión / secreción nasal, náuseas, diarrea, dolores musculares o corporales, dolor de cabeza y nueva pérdida del olfato/olor o el sabor a la comida. Si usted o algún miembro de su familia presenta estos síntomas, comuníquese con su proveedor médico para recibir asesoramiento de inmediato. Los síntomas pueden aparecer de 2 a 14 días después de la exposición.

Nuevamente, las metas del distrito son mantener a todos seguros y nuestras puertas abiertas. Estamos agradecidos por la oportunidad de servirles a ustedes y a su familia mientras enfrentamos juntos esta difícil situación. Gracias por su apoyo.